
P r o t o k ó ł Nr 18/16

z  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  Rady 
Miejskiej Trzcianki z dnia  28  czerwca  2016 r. 
 
Posiedzenie  odbyło  się  w  w  sali  sesyjnej  Urzędu  Miejskiego  Trzcianki, 
w godzinach od  1300 do  1400.
 
W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności;
2) zaproszeni goście:

a) pan Krzysztof Czarnecki- Burmistrz Trzcianki,
b) pani Grażyna Zozula - Zastępca Burmistrza Trzcianki,
c)  pani  Iwona  Moraczyńska  -  Lilleeng-  kierownik  Referatu  Promocji, 
Kultury  i Sportu Urzędu  Miejskiego Trzcianki,

d)  pan  Jarosław  Feciuch-   pracownik  Urzędu  Miejskiego   Trzcianki, 
e) pani  Anna Stańczyk- inspektor  Urzędu Miejskiego  Trzcianki.

 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie  otworzył, witając wszystkich obecnych i prowadził Przewodniczący 
Komisji  pan  Adam  Prankiewicz.  Stwierdził,  że  porządek  posiedzenia  radni 
otrzymali wraz z zaproszeniem na posiedzenie. Radny W. Natkaniec zaproponował 
zmianę  do  porządku  posiedzenia,  jako  pkt.  „4  Zwiększenie  liczby  godzin 
wychowania fizycznego w klasach  ponadpodstawowych”.  

Nowy  porządek  posiedzenia  został  zatwierdzony  przez  członków  komisji 
w głosowaniu: za-6, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie  protokołu nr 17/16 z dnia 15.06.2016 r.
3. Eksploatacja  boisk na terenie OSiR:
a) propozycja zmiany regulaminu  eksploatacji murawy boiska OSiR pod kątem 
decyzyjności, 
b)  użytkowanie   boiska  przez klub „Iskra Runowo”,
c) analiza  obciążalności   płyty głównej na terenie OSiR – informacja  pisemna, 
jakie  powinno być obciążenie  murawy boiska, a jakie rzeczywiście jest.
4. Zwiększenie liczby  godzin wychowania fizycznego w klasach 
ponadpodstawowych.
5. Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki.
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6. Sprawy wniesione do komisji.
7. Wnioski komisji. 
8.  Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 2)  Przyjęcie  protokołu nr 17/16   z  dnia  15.06.2016 r.
Protokół  nr  17/16 z  dnia  15.06.2016 r.  został   przyjęty   w głosowaniu:  za  -   7,  
przeciw -   0, wstrzymało się -  0.

Ad 3)  Eksploatacja  boisk na terenie OSiR:
a) propozycja zmiany regulaminu  eksploatacji murawy boiska OSiR pod kątem 
decyzyjności, 
b)  użytkowanie   boiska  przez klub „Iskra Runowo”,
c) analiza  obciążalności   płyty głównej na terenie OSiR – informacja  pisemna, jakie 
powinno być obciążenie  murawy boiska, a jakie rzeczywiście jest.

Przewodniczący   Komisji  pan  Adam  Prankiewicz  poinformował,  że  otrzymano 
informację pisemną na temat pkt 3 z którą komisja miała możliwość zapoznania się. 
Dalej  dodał,  na ostatnim posiedzeniu komisji  była rozmowa nt.  boiska bocznego, 
jego stanu i nadmiernej eksploatacji. 

Pani I. Moraczyńska- Lilleeng wyjaśniła, boisko boczne obecnie jest w renowacji od 
3  tygodni.  Prace  prowadzi  firma  Garden,  z  którą  gmina  ma  podpisaną  umowę 
Firma  dokonała  renowacji boisk czyli dosadzenia trawy.

Pan  J.  Feciuch  dodał,  firma   dokonała  wszystkie  zabiegi  czyli  dosiewki  w  tych 
miejscach gdzie były place puste a w okolicach bramki  sztuczne darnie.

Przewodniczący komisji zwrócił się z zapytaniem, czy można odmówić   treningu 
drużynom  na  boisku  w przypadku  gdy  np.  robi  się  błoto  na  boisku  i  w  takich 
warunkach  nie nadaje się do gry.

Pani I.  Moraczyńska-  Lilleeng wyjaśniła,  że  nie można odmówić nawet  w takich 
przypadkach.

Pan J. Feciuch dodał, są takie sytuacje, np. są zaplanowane treningi dzieci, rodzice 
przychodzą z tymi dziećmi  chyba,  że jest   ulewa, to wtedy nie wychodzi się na 
trening a jak pada zwykły deszcz, to można trenować. Sam deszcz płyty boiska nie 
niszczy,  najgorsze  są    małe  gry.  Prowadzone  są   rozmowy  z  trenerami  aby 
w przypadku złej pogody prowadzić treningi w sposób bardziej oszczędny.

Radny W. Natkaniec dodał,   nie ma takich sytuacji aby były  bardzo duże   kałuże na 
boisku. Ostatnio było tak, że trochę więcej padało i faktycznie wtedy spotykają się 
trenerzy razem i  nie wychodzą na boisko lecz idą na siłownię. Jest  zarządzanie na 
bardzo dobrym poziomie, jest współpraca  między klubami  i pracownikami.

Radny T. Tomczak zapytał, według  przedłożonej informacji wynika, że obciążalność 
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murawy w miesiącu maju wynosiła 350 %.

Pan J. Feciuch wyjaśnił, wynika z tego, że ostatnio wszystkie grupy grają i stąd takie 
obciążenie. Dzieci też muszą grać na boiskach o określonych wymiarach.

Radny  R.  Szukajło  dodał  w  regulaminie  jest  napisane,  cyt.  ”Ze  stadionu  mogą 
korzystać  po  wcześniejszym  uzgodnieniu  z  właścicielem  obiektu  kluby, 
stowarzyszenia,  związki  oraz  pełnoletnie  osoby  fizyczne  organizujące  zajęcia  lub 
imprezy  o charakterze sportowo- rekreacyjnym”. Pytanie, czy jest  wiadomo, jak 
skoordynować wejścia na boiska.

W dalszej części  odbyła się krótka dyskusja nt. jak są użytkowane boiska, jaka jest 
ich obciążalność, kto  użytkuje. Stwierdzono, że najwięcej  korzystają z boisk dzieci 
a one nie  niszczą  tak  boiska jak dorośli. Wyjaśniono, że jeśli chodzi o klub „Iskra”, 
to  oni  rozgrywają  tylko  mecze.  W  końcowym  etapie  dyskusji  sformułowano 
następujący wniosek:

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki  i  Promocji wnioskuje o zabezpieczenie  
w budżecie gminy środki finansowe  na budowę  dodatkowego  boiska ze sztuczną  
murawą na terenie OSiR.

Ad  4)  Zwiększenie  ilości   godzin  wychowania  fizycznego  w  klasach  ponad 
podstawowych.
Radny  W.  Natkaniec   omówił  bardzo  szczegółowo  przygotowaną  przez  siebie 
prezentację pt. „Struktura, organizacja i model szkolenia piłkarzy w gimnazjalnych 
ośrodkach szkolenia  sportowego młodzieży”, jak w załączniku nr 1.

Po przedstawionej prezentacji odbyła się krótka dyskusja, stwierdzono, że temat był 
przedstawiony  bardzo  dobrze,  kwestią  jest  tylko  zabezpieczenia  środków 
finansowych na ten cel. Zauważono, czy aby ilość godzin wychowania fizycznego 
nie będzie zbyt wielkim obciążeniem dla tej młodzieży. Wyjaśniono, że należy tak 
dopasować treningi i obciążenia treningowe aby zawodnik, który schodzi z treningu 
był wypoczęty i  miał siły wziąć się za naukę.

Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił członkom komisji sprawę klas sportowych. Klasy 
sportowe  zostały wprowadzone w szkołach podstawowych 2 lata temu. Od tego roku 
miały  wejść  w  cykl  szkół  gimnazjalnych.  Rozmowy,  które  były  prowadzone 
pomiędzy gminą Trzcianka a  starostwem odbyły się w 2015r. Wtedy określono, że 
docelowo w szkołach  ponad gimnazjalnych  będą  kontynuowane klasy sportowe. 
Nie można  działać  pochopnie, należy określić grupy uczniów jaki mają w danym 
kierunku talent sportowy. Gmina otrzymała ostatnio od starostwa pismo, w którym 
poinformowano  nas, że utworzenie  klas sportowych w klasach ponad gimnazjalnych 
jest  uzależnione  od  reformy  oświatowej.  W  związku  z  powyższym  została 
zawieszona decyzja odnośnie  funkcjonowania klas sportowych w  naszych szkołach 
aż  do  otrzymania  od  starostwa   jednoznacznej  deklaracji-  jakie  będą  kierunki 
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w szkole  ponad gimnazjalnej.  Dalej  dodał,  informacja  od starostwa  powinna być 
w najbliższym czasie  ponieważ reforma oświatowa została ogłoszona przez panią 
minister.

Ad 5)  Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki.
Członkowie komisji analizowali następujące materiały:

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 
Trzcianka na lata  2016-2030.
Burmistrz  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  prognoza  finansowa  połączona  ze  zmianami 
budżetowymi  na  lata  2016-2030  jest  spowodowana  kilkoma  zmianami.  Pierwsza 
sprawa  dotyczy  pewnych  zadań  które  już  się   zakończyły.  Prognoza   finansowa 
została wydłużona o dwa lata do 2032 r.  ze względu  na to, że obligacje, które mają 
być  wypuszczone  przez  Gminę  Trzcianka  zakończą  się  wykupem w  2032  r.  Po 
przyjęciu prognozy finansowej w momencie naboru wniosku  na termomodernizację 
placówek  oświatowych   i  wykonaniu  boiska   przy  Szkole  Podstawowej  Nr  2 
i Gimnazjum Nr 2, będzie można  ogłosić przetargi.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu,  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  28.06.2016  r. 
zapoznała się  z projektem uchwały.

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok.
Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił, zmiany budżetowe, które zostały zaproponowane 
dotyczą  przesunięcia  pewnych  kwot   wewnątrz   poszczególnych   placówek 
oświatowych  oraz przesunięcia środków finansowych z zadań, które nie wymagają 
w  tym  roku   wydatków  na  cele  związane  z  realizacją  zadań  inwestycyjnych 
( opracowanie dokumentacji sieci dróg, mostów i przepustów ). Jest też propozycja 
przekazania  pewnej  kwoty  dla  Biblioteki  w  Trzciance,  która  będzie  realizowała 
remont  biblioteki-  letnia czytelnia.  Dalej  dodał,  nasza gmina została  nominowana 
jako jedna z 30 samorządów z kraju do otrzymania wyróżnienia „Orła Polski i to 
będzie wymagało  nakładów finansowych  związanych  z wydaniem  książkowym na 
temat Trzcianki. Taka nominacja wiąże się z kosztami. Jeśli nie będzie tej nominacji, 
to wydamy te środki na inne cele.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki  i  Promocji  w dniu 28 czerwca 2016 r. 
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  6,  przeciw-0, 
wstrzymało się-  0.

3.  Projekt  uchwały  w  sprawie  emisji  obligacji  komunalnych  oraz  określenia 
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Burmistrz  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  obligacje  są  związane  ze  zbliżającymi  się 
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wnioskami  na  termomodernizacje  obiektów  oświatowych  oraz  remontami 
wewnętrznymi, całość zadania to prawie 18 mln zł. W 2015 r.  zgłoszono gotowość 
budowy boiska wielofunkcyjnego z bieżnią ogólną na terenie SP  Nr 2  i Gimnazjum 
Nr 2. W późniejszym etapie czyli  w  2017 r.   w drugim kwartale ma być nabór na 
rewitalizację  Placu  Pocztowego,  przewidywana  jest  kwota  około  4  mln  zł 
z obligacji na to zadanie. Zadanie w całości   ma wynieść   około 13 mln zł. Obecnie 
trwają konsultacje  z działającymi stowarzyszeniami naszej gminy aby można było 
określić zakres budynku, który miałby się pokazać na Placu Pocztowym. Pozostałe 
obligacje związane są z 2018 r. a dotyczą budowy pływalni, przewidziana jest kwota 
w wysokości 6 mln zł, pozostałe środki pochodziłyby z Ministerstwa Sportu jak i od 
Starosty  powiatu  czarnkowsko-trzcianeckiego  (15  mln  zł).  Po  przetargu  będzie 
wiadomo jakie będą potrzebne obligacje i  na jakie  kwoty.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  28 czerwca  2016 r.  
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  6,  przeciw-0,  
wstrzymało się-  0.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/177/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki  z  dnia  28  kwietnia  2016  r.  w  sprawie  obciążenia  nieodpłatną 
służebnością przesyłu działek nr 1939/13, 1941/12 i 1861/1 w Trzciance. 
Burmistrz  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  była  już  wcześniej  uchwała  w  tej  sprawie  ale 
w  poprzedniej  uchwale  nie  został  ujęty  teren   przy  ul.  Dąbrowskiego  po  byłej 
piekarni. Dotyczy to dojazdu do posesji  jak i przesyłu energii przez nasz teren.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  28 czerwca  2016 r.  
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  6,  przeciw-0,  
wstrzymało się-  0.

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na terenie 
miasta Trzcianki oraz wysokości opłat za parkowanie i sposobów ich pobierania.
Burmistrz K.  Czarnecki  wyjaśnił,  projekt  uchwały dotyczy ul.  Kościuszki,  miejsc 
parkingowych i odpłatności za parkowanie. Propozycja jest aby strefą płatną  objąć 
ul. Kościuszki w godzinach od 6:00 do 16:00. Po godzinie 16:00 będzie umożliwione 
naszym mieszkańcom parkowanie. Dodał, obok ul. Kościuszki funkcjonuje bardzo 
duży parking  nowo  wykonany.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  28 czerwca  2016 r.  
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  6,  przeciw-0,  
wstrzymało się-  0.
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6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta  Trzcianki  w rejonie  ul.  27  Stycznia 
i rzeki Trzcinicy.  
Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił, gmina Trzcianka we wskazanym obrębie ma spore 
tereny (łąki) położone  przy ul.27 Stycznia, które są w okolicy dużych firm jak North 
Star  dlatego potrzebny jest  plan miejscowy aby te firmy mogły realizować swoje 
plany.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  28 czerwca  2016 r.  
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  6,  przeciw-0,  
wstrzymało się-  0.

7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Trzcianki  w  północno  –  zachodnim 
rejonie jeziora Sarcz. 
Burmistrz  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  projekt  dotyczy  terenu  położonego  przy 
ul.  Gorzowskiej  za  kanałem,  prawa  strona   jeziora  Logo.  Teren   jest  obecnie 
zabudowywany  i  nie  jest  uporządkowany.  Potrzeba  ten  teren  architektonicznie 
uporządkować  pod  względem  zabudowy,  wyznaczenia  układu  komunikacyjnego 
i uzbrojenia tego terenu.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  28 czerwca  2016 r.  
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  6,  przeciw-0,  
wstrzymało się-  0.

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Trzcianki  w  obrębie  geodezyjnym 
Siedlisko. 
Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił, projekt dotyczy obszaru miejscowości Siedlisko, 
który  został  zakwestionowany  przez  prawnika   a  dotyczy   realizacji  rozwoju 
gospodarstwa rolnego. 

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  28 czerwca  2016 r.  
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  6,  przeciw-0,  
wstrzymało się-  0.

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXIII/482/14 Rady Miejskiej 
Trzcianki  z dnia 26 czerwca 2014 r.  w sprawie wieloletniego planu rozwoju  
i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  na  lata 
2014-2016,  zmienionej  uchwałą  Nr  VIII/62/15  Rady  Miejskiej  Trzcianki  
z  dnia  23  kwietnia  2015  r.  w  sprawie  wieloletniego  planu  rozwoju  

6



i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  na  lata 
2014-2016.
Burmistrz  K.  Czarnecki  wyjaśnił  członkom  komisji  zasadność  przygotowanego 
projektu uchwały.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  28 czerwca  2016 r.  
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  6,  przeciw-0,  
wstrzymało się-  0.

10.  Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  przystanków komunikacyjnych na 
terenie gminy Trzcianka,  których właścicielem lub zarządzającym jest  gmina 
Trzcianka, warunków oraz opłat za korzystanie z tych przystanków. 
Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił, gmina Trzcianka nabyła dworzec PKS Wałcz i jest 
teraz właścicielem, w ślad za tym  wchodzą różne opłaty wnoszone przez różnych 
przewoźników dlatego postanowiono, że do czasu  przebudowy tego  przystanku na 
Placu Pocztowym nie będą pobierane opłaty. W późniejszym etapie kiedy zostanie 
zmodernizowany Plac  Pocztowy  stosowna uchwała  zostanie  przygotowana i  ona 
będzie obejmowałam wszystkich przewoźników.

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  28 czerwca  2016 r.  
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  6,  przeciw-0,  
wstrzymało się-  0.

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady  
Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2016 r. 

Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  28 czerwca  2016 r.  
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  5,  przeciw-0,  
wstrzymało się-  0.

12.  Stanowisko  Rady  Miejskiej  Trzcianki  w  sprawie  wniesienia  przez  gminę 
Trzcianka wkładu niepieniężnego do Trzcianeckiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego Spółka z o.o. w Trzciance.
Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił,  sprawa dotyczy internatu, który  od wielu lat budzi 
wiele emocji ponieważ został nabyty i trochę wyremontowany. Stan  jego z roku na 
rok  pogarsza  się  na  to  wskazują   ekspertyzy.  Gmina  planuje  wyremontować 
i przeznaczyć na mieszkania komunalne  zarządzane przez TTBS.  Dla TTBS będzie 
potrzebny tzw. list intencyjny, że ten budynek będzie ich własnością aby we wrześniu 
mogli złożyć wniosek do Banku Krajowego o kredyt. Obecnie  przygotowywany jest 
projekt techniczny przebudowy tego budynku.
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Komisja  Bezpieczeństwa Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  28 czerwca  2016 r.  
pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  6,  przeciw-0,  
wstrzymało się-  0.

Ad 6) Sprawy wniesione do komisji.
Członkowie komisji analizowali następujące sprawy wniesione na komisję:

a) wniosek radnego Zygmunta Czarnego dot. lokalizacji oraz budowy pływalni, 
basenu w mieście Trzcianka,

Przewodniczący komisji  poinformował, że wniosek ten był przedstawiany na sesji 
przez radnego Zygmunta Czarnego.

Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił członkom komisji sprawę dot. budowy pływalni.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu,  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  28.06.2016  r.  
zapoznała się  z ww. wnioskiem.

b) pismo Koła Terenowego Prawa i Sprawiedliwości w Trzciance  apelujące o 
zmianę nazw ulic, których nazwy mają związek z minionym totalitarnym 
systemem.

Przewodniczący komisji poinformował, że pismo  było już  przedstawiane na sesji 
przez pana Zbigniewa Walińskiego.

Burmistrz K. Czarnecki  wyjaśnił, ustawa  o zakazie propagowania  komunizmu lub 
innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności 
publicznej,  która  wchodzi  w  życie  we  wrześniu  br.  została  podpisana  przez 
prezydenta. W tej ustawie jest zapisane, że samorząd musi zająć się  sprawą, czyli 
wnioski, które zostały skierowane muszą być rozpatrzone.  Dalej dodał, proponuje 
aby w momencie, jak będą zebrania wiejskie i będą tworzone propozycje do budżetu 
aby te tematy były omówione. Co do szczegółów, jeśli ma być zmiana nazwy danej 
ulicy,  to mają prawo mieszkańcy się wypowiedzieć. Jest taka sytuacja, że wojewoda 
może zadecydować za nas,  jeśli my się tym nie zajmiemy.
Jeśli chodzi o ten wniosek, to został też napisany do wojewody, wojewoda będzie 
analizował  wszystkie za i przeciw przy  danej ulicy. 
Dalej wyjaśnił sprawę Mauzoleum przy Pl. Pocztowym.

Radny R. Szukajło dodał, w tych sprawach należy być bardziej elastycznym i nie 
podejmować decyzji zbyt pochopnie.
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Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu,  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  28.06.2016  r.  
zapoznała się  z  ww. pismem.

Ad 7 ) Wnioski komisji. 
Członkowie komisji  zgłosili wniosek jak w pkt. 3 porządku posiedzenia.

Radny  W.  Natkaniec  zwrócił  się  z  zapytaniem  do  burmistrza  -  przy  Szkole 
Podstawowej Nr 3 jest skrzyżowanie, są pasy ale z jednej strony ich brak w kierunku 
do TDK, pytanie dlaczego tak jest i czy  kiedyś będą tam pasy, ponieważ jak ktoś 
chce przejść, to nie ma możliwości aby przejść po pasach.

Burmistrz  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  w  momencie  jeśli  nie  ma  na  skrzyżowaniu 
sygnalizacji, to nie można występować o pomalowanie  na około pasami, są takie 
przepisy i przejście dla pieszych musi być  50 m od skrzyżowania. 

Przewodniczący komisji zwrócił się z zapytaniem do burmistrza czy nie można coś 
zmienić  we  współpracy  z  elektrykiem  odpowiedzialnym  za  przesył  prądu  przy 
imprezach organizowanych  nad jeziorem  Sarcz ponieważ ta współpraca nie układa 
się  dobrze są poważne problemy.
W tej sprawie rozpoczęła się krótka dyskusja.

Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił, organizator powinien  na 3 miesiące przed każdą 
planowaną imprezą  dokładnie określić pobór mocy jaka będzie potrzebna i podać te 
dane  pani  Iwonie Moraczyńskiej – Lilleeng, a ona będzie dalej  sprawę załatwiać 
z panem elektrykiem.

Ad 8 )  Zamknięcie posiedzenia. 
Przewodniczący  komisji  podziękował  wszystkim  członkom  komisji  za   udział 
w posiedzeniu komisji.
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia komisji, Przewodniczący komisji 
ogłosił zamknięcie posiedzenia.

   Protokolant Przewodniczący Komisji 

Danuta Komarnicka                           Adam Prankiewicz
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